
 
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
14.11.2022 
 
Luni, 14 noiembrie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului Școlar 
Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări de la unități de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  
 

I. Solicitări din partea unităților de învățământ, după cum urmează: 
a. se aprobă solicitările din partea unităților de învățământ, conform Anexei 1; 
b. Liceul Tehnologic ”Grigore Moisil” Deva - se acordă aviz eliberare acte studii pentru 

absolvenții Liceului Apollonius , promoțiile 2015, 2016, 2019. 
 

II. Diverse: 
1. Se aprobă pensionarea anticipată pentru un cadru didactic, începând cu data de 

09.01.2023. 
2. Se aprobă planul operațional ”Educație pentru valori”. 
3. Se aprobă lista cu curriculumul de dezvoltare locală din învățământul profesional și tehnic. 
4. Se aprobă transferul unui elev din clasa a II-a de la Școala Gimnazială ”Andrei Șaguna” 

Deva la Liceul de Arte ”Sigismund Toduța” Deva. 
5. Se aprobă transferul unui elev din clasa a II-a din județul Constanța la Liceul Tehnologic 

”Dragomir Hurmuzescu” Deva. 
6. Se aprobă transferul unui elev din clasa a VII-a de la Liceul Tehnologic ”Matei Corvin” 

Hunedoara la o unitate școlară din Municipiul Deva. 
7. Se aprobă transferul unui elev de Liceul Tehnologic ”Grigore Moisil” Deva la Colegiul 

Național ”Decebal” Deva. 
8. Se prezintă adresa referitoare la manualul care conține informații specifice educației pe 

baza ideologiei care consideră genul sinonim cu sexul biologic. 
9. Se acordă aviz pentru eliberarea duplicatelor actelor de studii: 

a. Colegiul Național ”Iancu de Hunedoara” Hunedoara - certificat absolvire școală 
postliceală, promoția 1997. 

 
Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL DE 

ADMINISTRATIE  
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